
     

 

Kraków dn. 31.05.2022 r. 

 

Szanowny Pan 

Prezydent Miasta Krakowa 

Jacek Majchrowski 

 

Interpelacja 

Dotyczy: Dzikiego parkingu pod łącznicami PKP w rejonie ul. Powstańców Wielkopolskich. 

Zgodnie z zapowiedziami ze strony miasta oraz wola wielu mieszkańców pod estakadami kolejowymi 

Podgórze – Zabłocie ma powstać park. Podpisanie umowy będzie możliwe po ukończeniu budowy linii 

kolejowej. Niemniej już teraz mieszkańcy zwracają się do mnie z uwagami dotyczącymi powstania pod 

łącznicami dzikiego parkingu i przejazdu pod łącznicami w rejonie ul. Powstańców Wielkopolskich. Uprzejmie 

proszę o interwencję. 

Z wyrazami szacunku 

 

Artur Buszek 

Radny Miasta Krakowa 

 


